

UNITED NATIONS
ECONOMIC
AND
SOCIAL COUNCIL



Distr.
LIMITED
E/CN.4/L.269
7 May 1953
ENGLISH
Original: RUSSIAN

COMMISSION ON HUMAN RIGHTS
Ninth Session
Item 3 of the agenda

Dual Distribution

DRAFT INTERNATIONAL COVENANTS ON HUMAN RIGHTS
AND MEASURES OF IMPLEMENTATION

Poland: amendment to the proposal of the Sub-Commission on Prevention of Discrimination and Protection of Minorities of a new article on condemnation of incitement to violence against any religious group, nation, race or minority (E/2256 Annex II Section A)

Any advocacy of national or racial exclusiveness, hatred and contempt or religious hostility, particularly of such a nature as to constitute an incitement to violence, shall be prohibited by the law of the State.

NATIONS UNIES
CONSEIL
ECONOMIQUE
ET SOCIAL



Distr.
RESTREINTE

E/CN.4/L.269
7 mai 1953

FRANCAIS
ORIGINAL: RUSSE

Distr. double

COMMISSION DES DROITS DE L'HOMME

Neuvième session

Point 3 de l'ordre du jour

PROJETS DE PACTES INTERNATIONAUX RELATIFS AUX
DROITS DE L'HOMME ET MESURES DE MISE EN OEUVRE

POLOGNE : Amendement à la proposition de la Sous-Commission de la lutte contre les mesures discriminatoires et de la protection des minorités concernant un nouvel article relatif à la réprobation de l'incitation à la violence contre tout groupe religieux, toute nation, toute race et toute minorité (E/2256, Annexe II, Section A).

Toute propagande tendant à l'exclusivisme, à la haine ou au mépris de caractère national ou racial ainsi qu'en faveur d'une hostilité religieuse qui constitue en particulier une incitation à la violence, sera interdite par la législation nationale.